
Stokksund, den 23. Mars 2023

Protokoll for årsmøte i Herøy kajakklubb 2023

Styret viser til innkallinga til årsmøte av 22. februar 2023.

Årsmøtet blir avholdt den 23. mars kl. 19.00 på Stokksund skule.

Under fylgjer saklista for årsmøtet:

Sak 1. Godkjenne dei stemmeberettiga medlemmane

18 frammøtte alle stemmeberettiga

Sak 2. Velje dirigent:

Styret foreslår Bjarte Øygard som ordstyrar

Årsmøtet har ingen andre forslag Vedtak: Godkjent

Sak 3. Velje protokollførar

Styret foreslår Kristin Rødven Eide
Årsmøtet har ingen andre forslag Vedtak: Godkjent

Sak 4. Velje to medlemmar til å underteikne protokollen

Årsmøtet foreslår Sindre Slettestøl og Anita Sundnes, dei stiller seg villige til dette

og årsmøtet har ingen andre forslag Vedtak: Godkjent

Sak 5. Godkjenne forretningsorden

Styret foreslår forretningsorden som godkjent

Ingen motforslag, kommentarar eller spørsmål frå årsmøtet Vedtak: Godkjent

Sak 6. Godkjenne innkallinga

Styret forseslår som godkjent

Ingen motforslag, kommentarar eller spørsmål frå årsmøtet Vedtak: Godkjent



Sak 7. Godkjenne saklista

Styret foreslår som godkjent

Ingen motforslag, kommentarar eller spørsmål frå årsmøtet Vedtak: Godkjent

Sak 8. Handsame årsberetninga til idrettslaget

Styret leser årsberetninga av Jon Anders Skorpen

Ved punkt om kva utstyr HKK har selt mangler der lista på kva utstyr som har vore
selt. Det blir samstudnes som det blir lest vidare arbeida med å finne oversikta over
dette. Styret foreslår at den blir godkjent at slik den føreligg men at det blir retta
følgjande:

Lista på utstyr som vart selt og få inn i berettninga at HKK fortsatt er med i Hærøy
idrettsråd 2 representanter

Årsmøtet vedtek forslaget

Sak 9. Handsame
9.1. Rekneskap

Styret foreslår som godkjent:
Årsmøtet har ingen andre forslag Vedtak:Godkjent

9.2. Kontrollutvalgets beretning
Kontrollutvalet les si beretning (Sjå eige skriv)

Konklusjon anbefaler at styrets Årsberettning og årsrekneskap som godkjent
Årsmøtet har ingen andre forslag Vedtak: Godkjent

9.3. Organisasjonsplan
Organisasjonsplanen er svært omfattande
Styret foreslår at det er den godkjennast slik den føreligger men må endrast
det som naturleg må endrast når nytt styret trer inn.

Årsmøtet har ingen andre forslag Vedtak: Godkjent

Sak 10. Handsame forslag og saker

Ingen forslag og saker har komen inn

10.1. Ingen innsendte saker.
Sak 11. Fastsette medlemskontingent og treningsavgift, eller gi fullmakt til å fastsette

treningsavgiftar. Forslag til vedtak: Vidareføring frå 2021 og 2022. Uendra
medlemskontingent og styret får fullmakt til å sette treningsavgift.

Årsmøtet har ingen andre forslag Vedtak: Godkjent



Sak 12. Vedta budsjett
Årsmøtet spør om LAM midler kvifor dette går så pass mykje ned

- Aktivitetar for barn har gått markant ned i fjor og dette vil vise igjen på kva vi
får av midlar i år.

Styret foreslår som godkjent slik det ligg føre
Årsmøtet har ingen andre forslag Vedtak: Godkjent

Sak 13. Handsame organisasjonsplanen

Årsmøtet har ingen andre forslag Vedtak: Godkjent

Sak 14. Foreta fylgjande val:

Valnemda si innstilling:

Valnemnda har bestått av Torill Torvholm, Johannes Kjær Madsen og Sindre
Slettestøl. ( Varamedlem Gunn Lise Voldsund )
Leiar Silje Marita Moen Vedvik 2 år.
Nestleiar Ellen Marte Solem 1 år.
Kasserar Christer Nærø Torvik 1 år.
Styremedlem Kim Sætre 2 år.
Styremedlem Sygni Johansen Røsbø 1 år.
Vara Gunnar Festøy 1 år.
Vara Odd Arne Blomberg 1 år.
Vara Johannes Antonsen 2 år.

Kontrollutval Martin Hauge-Nilsen 1 år.
Kontrollutval Bjørn Sæther 1 år.

Valnemnda Torill Torvholm På val
Valnemnda Johannes Kjær Madsen PÅ val
Valnemnda Sindre Slettestøl 2 år
Valnemnda Vara / Gunn Lise Voldsund 1 år.

Padleled Anita Sundnes Prosjekt
Padleled Johannes Kjær Madsen Prosjekt
Padleled Sindre Slettestøl Prosjekt

Padlehuk Martin Hauge-Nilsen Prosjekt
Padlehuk Johannes Kjær Madsen Prosjekt
Padlehuk Sindre Slettestøl Prosjekt
Padlehuk Eldar Myrhol Prosjekt



Naust Johannes Kjær Madsen
Naust Roger Møller
Naust
Naust Anita Sundnes ( sosial komité )

Der kjem inn benkeforslag frå årsmøtet: Hanna Elisabeth Bremnes Lillenes

Sygni Johansen Røsbø ynskjer då å trekke seg for å gje plass til Hanna

Det nye styret blir valgt inn med akklamasjon med Hanna Elisabeth Bremnes Lillenes

som endring til valkommiteens instilling

14.1. Styre:
- leiar: Silje Marita Moen Vedvik: Valgt inn for 2 år
- nestleiar Ellen Marte Solem: ikkje på val sit 1 år til
Kasserar Christer Nærø Torvik Ikkje på val sit 1 år til
Styremedlem Kim Sætre 2 år.
Styremedlem Hanna Elisabeth Bremnes Lillenes 1 år.
Vara Gunnar Festøy 1 år.
Vara Odd Arne Blomberg Ikkje på val sit 1 år til.
Vara Joannes Antonsen 2 år.

Kontrollutval Martin Hauge-Nilsen 1 år.
Kontrollutval Bjørn Sæther 1 år.

Valnemnda Torill Torvholm På 1år
Valnemnda Johannes Kjær Madsen1år
Valnemnda Sindre Slettestøl 2 år
Valnemnda Vara / Gunn Lise Voldsund 1 år.

Padleled Anita Sundnes Prosjekt
Padleled Johannes Kjær Madsen Prosjekt
Padleled Sindre Slettestøl Prosjekt

Padlehuk Martin Hauge-Nilsen Prosjekt
Padlehuk Johannes Kjær Madsen Prosjekt
Padlehuk Sindre Slettestøl Prosjekt
Padlehuk Eldar Myrhol Prosjekt

Naust Johannes Kjær Madsen
Naust Roger Møller



Naust
Naust Anita Sundnes ( sosial komité )

Styret foreslår at det nye styret og gruppene blir godkjent og at styret jobbar
vidare med å få inn fleire på naustgruppa og dei andre kommiteane

Årsmøtet godkjenner Vedtak: Vedtatt

14.2. Kontrollutval:
Kontrollutvalet les si berretning og styret foreslår at berettninga blir godkjent

Årsmøtet godkjenner Vedtak: Vedtatt

14.3. Representantar til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har
representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene. Det
er blant anna Padleting i år.
Opplysning: Styret har meldt på 3 stk men ikkje sett om kven dette er.
Styret foreslår: at det gje styret fullmakt til å utnemne representantane
Årsmøtet godkjenner Vedtak: Vedtatt

14.4. Valnemnd

Styret foreslår valnemd for 2023:
leiar Sindre Slettestøl ( stiller til val for 2 år)
medlem Torill Torvholm ( stiller til val for 1 år)
medlem Johannes Kjær Madsen ( stiller til val for 1 år)

vara:Gunn-Lise Voldsund (på val 2024)
Vedtak: Godkjent

Fylgjande dokument har vorte lagt ut på www.heroykajakk.no og kan lesast der
- Styrets forslag til forretningsorden
- Rekneskap
- Kontrollutvalet si beretning
- Styret sitt forslag til budsjett
- Styrets forslag til organisasjonsplan
- Idrettslaget si årsberetning, herunder økonomisk beretning
- Valnemnda si innstilling
- Styrets innstilling til leiar og medlemmar i valnemnda

Med vennleg helsing styret

Sindre Slettestøl og Anita Sundnes signerer digitalt

http://www.heroykajakk.no

